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PROTOKÓŁ NR 143.2018 

Z POSIEDZENIA ZARZĄDU POWIATU W MIĘDZYRZECZU 

które odbyło się w dniu 22 maja 2018 r. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Grzegorz Gabryelski - Starosta 

2. Rafał Mikuła - Wicestarosta 

3. Dariusz Orzeszko - Członek Zarządu 

4. Zofia Plewa - Członek Zarządu 

5. Ferdynand Sańko - Członek Zarządu 

 

oraz: 

Mirosław Leśny - Sekretarz Powiatu 

Remigiusz Biłous - Skarbnik Powiatu 

 

a także: 

Kamil Jakubowski - Prezes Szpitala Międzyrzeckiego sp. z o. o. w Międzyrze-

 czu (podczas omawiania pkt 1) 

Konrad Woźniak - Przedstawiciel Szpitala Międzyrzeckiego sp. z o. o.  

 w Międzyrzeczu (podczas omawiania pkt 1) 

Aneta Moraczyńska - Główna Księgowa Szpitala Międzyrzeckiego sp. z o. o.  

 w Międzyrzeczu (podczas omawiania pkt 1) 

Anna Ciesielska – Szokalska - Kadrowa Szpitala Międzyrzeckiego sp. z o. o. w  Między-

 rzeczu (podczas omawiania pkt 1) 

Sławomir Toboła - Lekarz Naczelny Szpitala Międzyrzeckiego sp. z o. o.  

 w Międzyrzeczu (podczas omawiania pkt 1) 

Elżbieta Kufel - Przedstawiciel Związku Zawodowego przy Szpitalu Mię-

 dzyrzeckim sp. z o. o. 

  w Międzyrzeczu (podczas omawiania pkt 1) 



BS.0022.1.14.2018 

 

880 
_____________________________________________________________________________ 
Protokół Nr 143.2018 z posiedzenia Zarządu Powiatu w Międzyrzeczu z dnia 22 maja 2018 r. 

 

Michał Libera - Przewodniczący Rady Nadzorczej Szpitala Międzyrzec-

 kiego sp. z o. o. w Międzyrzeczu (podczas omawiania pkt 1) 

Danuta Łastowska                 - Członek Rady Nadzorczej Szpitala Międzyrzeckiego  

                                                sp. z o. o. w Międzyrzeczu (podczas omawiania pkt 1) 

Bolesław Onyszczuk - Członek Rady Nadzorczej Szpitala Międzyrzeckiego 

  sp. z o. o. w Międzyrzeczu (podczas omawiania pkt 1) 

Szymon Prochera - Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Międzyrzeczu 

 (podczas omawiania pkt 2) 

Irmina Jagasyk - Pracownik Zarządu Dróg Powiatowych w Międzyrzeczu  

 (podczas omawiania pkt 2) 

Jacek Ignorek - Sekretarz Gminy Trzciel (podczas omawiania pkt 2) 

Robert Jaszka - Pracownik Urzędu Miejskiego w Trzcielu (podczas  

 omawiania pkt 2) 

Czesław Toczyński - Dyrektor Biura Starosty 

  

Posiedzenie otworzył Starosta, Pan Grzegorz Gabryelski, po czym ustalono porządek 
obrad. 
 

PORZĄDEK POSIEDZENIA: 

1. Omówienie spraw dotyczących Szpitala Międzyrzeckiego Sp. z o.o. w Międzyrzeczu.  

2. Rozpatrzenie spraw z zakresu działalności Zarządu Dróg Powiatowych w Międzyrze-

czu, w tym kwestii budowy obwodnicy Trzciela. 

3. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie likwidacji Szkoły filialnej w 

Szarczu. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie nowego kierunku 

kształcenia zawodowego w Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w 

Międzyrzeczu. 

5. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia Programu Ochrony 

Środowiska dla Powiatu Międzyrzeckiego na lata 2018-2021 z perspektywą na lata 

2022-2025. 

6. Sprawy budżetowe, w tym podjęcie uchwały. 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie wydania opinii o pozbawieniu odcinka drogi kategorii 

drogi powiatowej. 

8. Rozpatrzenie spraw z zakresu gospodarki nieruchomościami, w tym podjęcie uchwa-

ły w sprawie umorzenia należności pieniężnych.  

9. Zapoznanie się z pismem dotyczącym gospodarowania składnikami majątku rucho-

mego.  

10. Omówienie innych spraw z bieżącej działalności powiatu. 

11. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu Powiatu.  

12. Wolne wnioski. 

 

Ad. 1 

 Starosta przywitał zebranych gości, po czym zebrani rozpoczęli dyskusję nad wy-

zwaniami stojącymi przed Szpitalem w Międzyrzeczu oraz planami lecznicy na najbliż-

sze miesiące. Pan Kamil Jakubowski przedstawił aktualną sytuację Szpitala. 

 Zarząd omówił aktualną sytuację Szpitala Międzyrzeckiego sp. z o. o. w Między-

rzeczu. 

Ad. 2 

 Starosta przywitał zebranych gości i omówił aktualną sytuację dotyczącą realiza-

cji porozumienia w sprawie budowy obwodnicy Trzciela. W ostatnich miesiącach na-

gromadził się cały szereg pytań dotyczących budowy tak wyczekiwanej obwodnicy. Pan 

Edward Fedko, Radny Sejmiku Województwa Lubuskiego z powodów osobistych nie 

mógł uczestniczyć w dzisiejszym spotkaniu. Interpelował on wielokrotnie w sprawie ob-

wodnicy. Ostatnia odpowiedź na interpelację udzielona przez jednego z Wicemarszałków 

Województwa Lubuskiego, zbulwersowała osoby zaangażowane w budowę drogi ze 

strony Powiatu i Gminy. Przypomniał, że w pierwotnej wersji obwodnica miała być 

przedłużeniem drogi wojewódzkiej Nr 137. Wówczas koszt inwestycji oszacowano na 10 

mln zł. Obecnie kosztorys wynosi 39 mln zł, z czego 1/3 to koszt budowy ronda na dro-

dze krajowej Nr 92, która ma być sfinansowana i zrealizowana przez GDDKiA, która 

również do dnia dzisiejszego nie ma zabezpieczonych środków. Urząd Marszałkowski 

przekonywał, że sprawa sfinansowania budowy ronda to sprawa polityczna i Wojewódz-
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two tę sprawę załatwi, choć do dnia dzisiejszego nic się w tej kwestii nie zmieniło.  Z 

pozostałych 26 mln zł, zabezpieczone są środki jedynie w wysokości 10 mln. zł. Wska-

zana kwota jest nieosiągalna dla Powiatu, jak i Gminy Trzciel. Zarząd Dróg Powiato-

wych wystosuje pismo do Pana Edwarda Fedko uwzględniające stanowisko Pani Wice-

marszałek Województwa Lubuskiego. Pan Szymon Prochera omówił przebieg ostatniego 

spotkania w Zielonej Górze. Odniósł się szeroko do zarzutów stawianych przez Zarząd 

Dróg Wojewódzkich. Służby podległe Marszałkowi przez pół roku nie mogły uzgodnić 

prac związanych z podziałem kanału Rybojady. Powstałe z dniem 1 stycznia 2018 r. Wo-

dy Polskie zakończyły sprawę w 6 tygodni. Starosta wskazał po raz kolejny, że jeśli bra-

kujące środki nie znajdą się po stronie Województwa, to Powiat nie jest wstanie wyasy-

gnować tak dużej kwoty. Pan Dariusz Orzeszko powiedział, że od pół roku głośno mówi 

się o tym, że komuś bardzo zależy, żeby ta inwestycja nie została zrealizowana. Jeden z 

zebranych przekazał informację, że środki zarezerwowane na budowę obwodnicy Trzcie-

la mają zostać przeznaczone na budowę obwodnicy jednego z miast na południu woje-

wództwa. Starosta uznał, że w świetle dostępnych faktów, głównym hamulcowym reali-

zacji tak ważnej i oczekiwanej inwestycji jest Urząd Marszałkowski Województwa Lu-

buskiego. 

 Zarząd omówił kwestię budowy obwodnicy Trzciela. 

 Starosta przedstawił informację ZDP w Międzyrzeczu o unieważnieniu postepo-

wania o udzielenie zamówienia publicznego na I etap przebudowy ulicy Rakowieckiej w 

Trzebiszewie. W drugiej połowie tygodnia odbędzie się otwarcie ofert na budowę drogi 

w ramach II przetargu. 

 Zarząd zapoznał się z przedstawioną informacją. 

 Pan Szymon Prochera poinformował, że w dniu 11 maja 2018 r. odbył się odbiór 

końcowy robót w ramach przebudowy dróg w Pszczewie, realizowanych w ramach 

PROW. Powiat w ramach umowy z Gminą Pszczew sfinansował przebudowę skrzyżo-

wania drogi gminnej z drogą powiatową. 

 Zarząd zapoznał się z przedstawioną informacją. 

 Starosta poinformował, że na zapytanie ofertowe dotyczącego przebudowy odcin-

ka drogi powiatowej w Rokitnie wpłynęła 1 oferta, która jest wyższa o 87 tys. zł od za-
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bezpieczonych środków. Wystosowane zostało zapytanie do Gminy Przytoczna, czy jest 

wstanie zabezpieczyć brakującą kwotę w celu realizacji zadania. 

 Zarząd zapoznał się z przedstawioną informacją. 

 Starosta przedstawił pismo Burmistrza Międzyrzecza w sprawie przebudowy dro-

gi powiatowej – ulicy Rokitniańskiej w Międzyrzeczu. Pismo zawiera zapytanie, czy Po-

wiat wyraża wolę partycypacji w 1/3 kosztów opracowania dokumentacji projektowej 

przebudowy wskazanego odcinka drogi. Poinformował, że wystosowane zostanie pismo 

do wnioskodawcy o wskazanie szacunkowego kosztu opracowania dokumentacji i czasie 

jego realizacji.  

 Zarząd zapoznał się z wnioskiem i odłożył jego rozpatrzenie do czasu uzyskania 

informacji o koszcie sporządzenie omawianej dokumentacji. 

Ad. 3 

 Starosta przedstawił projekt uchwały Rady Powiatu Międzyrzeckiego w sprawie 

likwidacji szkoły filialnej w Szarczu. 

 Zarząd skierował projekt do dalszych prac Rady Powiatu. 

Ad. 4 

 Starosta przedstawił projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgo-

dy na utworzenie nowego kierunku kształcenia zawodowego w Centrum Kształcenia Za-

wodowego i Ustawicznego w Międzyrzeczu. Sprawa dotyczy utworzenia kierunku w 

zawodzie betoniarz – zbrojarz. 

 Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 51.2018. 

Ad. 5 

 Starosta przedstawił projekt uchwały Rady Powiatu Międzyrzeckiego w sprawie 

przyjęcia Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu Międzyrzeckiego na lata 2018-

2021 z perspektywą na lata 2022-2025. 

 Zarząd skierował projekt do dalszych prac Rady Powiatu. 

Ad. 6 

 Skarbnik przedstawił projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmiany w bu-

dżecie na 2018 r. 

 Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 52.2018. 
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 Starosta przedstawił projekt umowy dotacji pomiędzy Komendą Wojewódzką 

Państwowej Straży Pożarnej w Gorzowie Wlkp. a Powiatem. Sprawa związana jest z 

przekazaniem dla Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Międzyrzeczu 

kwoty 3000 zł, z przeznaczeniem na wypłatę nagród z okazji Dnia Strażaka. 

 Zarząd przyjął projekt umowy i wyraził zgodę na jej podpisanie. 

 Starosta poinformował o podpisaniu porozumienia z Komendantem Powiatowym 

Policji w Międzyrzeczu w sprawie przekazania przez Powiat kwoty 3000 zł, z przezna-

czeniem na wypłatę nagród z okazji Święta Policji. 

 Zarząd potwierdził podpisanie porozumienia. 

 Starosta przedstawił wniosek Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 

w Międzyrzeczu w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zmian w budżecie i zabezpie-

czenie środków na pokrycie kosztów umieszczenia podopiecznych z terenu Powiatu w 

placówce opiekuńczo – wychowawczej. Zwiększeniu ulegają środki dla Powiatu Myśli-

borskiego o zmniejszeniu dla Powiatu Szamotulskiego. 

 Zarząd pozytywnie rozpatrzył wniosek. 

 Sekretarz przedstawił swój wniosek o wyrażenie zgody na wykorzystanie środ-

ków na wykonanie kosztorysów prac malarskich zaplanowanych w 2018 r. w budynku 

Starostwa Powiatowego w Międzyrzeczu.  

 Zarząd pozytywnie rozpatrzył wniosek. 

 Starosta przedstawił wniosek Dyrektor Centrum Kształcenia Zawodowego i 

Ustawicznego w Międzyrzeczu o dofinansowanie sprzątania rzeki Obra przez młodzież z 

Technikum Nr 1 w Międzyrzeczu. Akcja sprzątania Obry ma kilkunastoletnią tradycję i 

corocznie wspierana jest przez Powiat ze środków z opłat i kar za korzystanie ze środo-

wiska.  

 Zarząd pozytywnie rozpatrzył wniosek. 

 Starosta przedstawił rozliczenie dotacji udzielonych przez Powiat Międzyrzecki. 

 Zarząd zapoznał się z przedstawioną informacją. 
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Ad. 7 

 Starosta przedstawił wniosek Zarządu Powiatu Sulęcińskiego w sprawie wydania 

opinii o pozbawieniu odcinka drogi powiatowej – ulicy Sikorskiego w Słońsku kategorii 

drogi powiatowej. Przedstawił projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wydania opi-

nii o pozbawieniu odcinka drogi kategorii drogi powiatowej. 

 Zarząd pozytywnie rozpatrzył wniosek i jednogłośnie podjął uchwałę Nr 53.2018. 

 Starosta przedstawił do wiadomości pismo Ministerstwa Rolnictwa i Rozwoju 

Wsi do Burmistrza Międzyrzecza w sprawie przesunięcia do końca lipca 2018 r., terminu 

rozpatrzenia wniosku o ponowne rozpatrzenie sprawy przeznaczenia na cele nierolnicze 

gruntów w Bobowicku, dla którego przygotowany został miejscowy plan zagospodaro-

wania przestrzennego. 

 Zarząd zapoznał się z przedstawioną informacją. 

Ad. 8 

 Starosta przedstawił wniosek Dyrektor Domu Dziecka w Skwierzynie o ustano-

wienie dla Domu trwałego zarządu dla lokalu mieszkalnego w Skwierzynie, który stano-

wi własność Powiatu. Mieszkanie będzie wykorzystywane na potrzeby placówki. W celu 

ustanowienia trwałego zarządu konieczne jest sporządzenie operatu szacunkowego wska-

zanej nieruchomości. 

 Zarząd zapoznał się z wnioskiem i polecił sporządzenie operatu szacunkowego 

dla lokalu mieszkalnego w Skwierzynie. 

 Starosta przedstawił swój wniosek o umorzenie należności Powiatu Międzyrzec-

kiego należnych od byłego współwłaściciela lokalu mieszkalnego w Skwierzynie. Przed-

stawił projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie umorzenia należności pieniężnych 

oraz projekt jednostronnego oświadczenia woli.  

 Zarząd pozytywnie rozpatrzył wniosek, jednogłośnie podjął uchwałę Nr 54.2018 

oraz jednogłośnie wydał jednostronne oświadczenie woli w powyższej sprawie. 

Ad. 9 

 Starosta przedstawił informację o likwidacji zużytych i zbędnych składników ma-

jątku ruchomego w Starostwie Powiatowym w Międzyrzeczu. Jeden ze składników został 

sprzedany, jako złom, a pozostałe zostały poddane recyklingowi lub utylizacji. 
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 Zarząd zapoznał się z przedstawioną informacją. 

Ad. 10 

 Starosta przypomniał sprawę planowanego wspólnie z Gminą Międzyrzecz utwo-

rzenia lapidarium na terenie zamkniętego cmentarza katolickiego w Międzyrzeczu, na 

którym złożone mają zostać płyty nagrobne pochodzące z byłego cmentarza ewangelic-

kiego w Międzyrzeczu. Lubuski Wojewódzki Konserwator Zabytków pozytywnie opiniu-

je powstanie lapidarium, natomiast wszelkie rozwiązania formalne, w tym projekt lapida-

rium muszą zostać uzgodnione z organem ochrony zabytków. 

 Zarząd zapoznał się z przedstawioną informacją. 

Ad. 11 

 Zarząd przyjął i podpisał protokół Nr 142.2018 z dnia 8 maja 2018 r. 

Ad. 12 [wolne wnioski] 

 Wolnych wniosków nie wniesiono. 

 Termin następnego posiedzenia ustalono na 29 maja 2018 r. o godz. 1330 w Staro-

stwie Powiatowym w Międzyrzeczu. 

 

 

PODPISY CZŁONKÓW ZARZĄDU 

 

1. ............................................ 

2. ............................................ 

3. ............................................ 

4. ............................................ 

5. ............................................ 

 

 

Protokołował: Łukasz Ruta 


